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Résumé

La méthode de l'affirmation est un domaine d'étude qui attention des chercheurs, car les
linguistes en général, et spécialistes éloquence et grammairiens en particulier, S'y intéressaient. C’est
I'un des sujets importants quel ont part abondante dans 1'étude linguistique coranique en raison de

son importance dans la construction de la structure coranique.

Les spécialistes dans ce domaine ont établi des liens avec d’autres sciences, particuliérement
avec la sémantique, de plus, la signification du style d’affirmation s’est largement répandue dans le

Saint Coran.

Les mots clés : L'affirmation, sémantique, ¢loquence, grammaire, Sourate Al-Imran

Abstract

The method of affirmation is an area of study that is attracting the attention of scholars, as
linguists in general, and eloquence scholars and grammarians in particular, were interested in it, this
1s one of the important subjects which has taken an abundant part in Quranic linguistic study of its

importance in building the Quranic structure.

Specialists in this field have established links with other sciences, particularly with semantics, in

addition. The meaning of the affirmation style has spread widely in the Holy Quran.

Key Words: Affirmation, semantic, eloquence, grammar, Surat Al-Imran



